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Verken Ellinor Kreybu eller Torunn Hole Olsnes hadde fått sakspapira i posten. Rådet diskuterte om det var 
trong for å få sakspapira tilsendt eller om ein berre kunne få ein link til dei på mail.

Det nye saks- og arkivsystemet, ephorte, vart teken i bruk i byrjinga av 2014. Det kan vere ein utmaning at 
alle sakane, både for rådet og for alle dei politiske utvala i fylkeskommunen, vert berre tilgjengeleg i pdf-
format. IT-avdelinga skal sjekke om det er eit format som kan snakke med teknologien som vert brukt av 
synshemma eller om det ikkje er mogleg. Dei presiserte at dei var nøydd å halde seg til nasjonale regelverk, 
men ville følgje opp saka.

Torunn Hole Olsnes nemnte at e-phorte var lite brukarvenleg for synshemma som skulle bruke det i 
arbeidet på grunn av mangel på snarvegar.

Vedtak
Rådet for menneske med nedsett funksjonsevne vedtok å ikkje få sakspapira utsendt, men å lese dei på 
nettet.

Rådet tek informasjonen om ephorte til orientering.

Rådet vedtok å ta opp saka om ephorte som arbeidsverktøy for synshemma med Geir Davidsen, som har 
invitert seg sjølv med på eit møte med rådet.

Rådet for menneske med nedsett funksjonsevne vedtek å godkjenne møteinnkallinga slik den føreligg. 


